
KIVI NIRIA 

Afdeling Technische Fysica 

 

 

Verslag Algemene Leden Vergadering op 15 maart 2011 in het Teylersmuseum te 

Haarlem. 

 
Aanwezig: Jan Verhoeven, Jaap Das (verslag), Jan Botman, Fokke Tuinstra, A.J. Lutz, Ch. J.M Wolff, 

B. de Jong, K. van der Lee, H. van Dam, Tim Leek, Evert de Ruiter, Hidde Norder, Jeroen Oortwijn. 

1. Opening en welkom door de voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering om 13.30 uur en heet de aanwezigen welkom. Er is een verheugende 

opkomst. 
2. Verslag van de jaarvergadering van 5 maart 2010 

Naar aanleiding van punt 8 van de notulen, bestuursbeleid, wordt de vraag gesteld of er verder 

contact is geweest met de Britse gelijksoortige organisatie. Het antwoord is: neen. Wel 

vermeldingswaard zijn de nieuwe contacten met de NNV. De afspraak met NNV is het 

uitwisselen van activiteiten en dit op de sites vermelden. Gesproken is over een stand van KIVI 

NIRIA op de NNV dag, hetgeen gewaardeerd wordt. Ook de KIVI NIRIA vertegenwoordiger 

bij de NNV (hr. Tuinstra, TUD) ziet graag het meer technische deel van het programma van 

NNV belicht. Voorstel een stand door jonge mensen te laten vertegenwoordigen. 

Dank aan Jaap Das voor de notulen. 

3. Jaarverslag 2010 van de secretaris  

# Er zijn diverse excursies geweest, onder andere naar de Sterrenwacht te Utrecht, de Van der 

Waals excursie aan de TU/e, er is een minisymposium gehouden in Breukelen “De Fysica als 

stralend middelpunt van de kankerbehandeling”.  

# Het aantal leden van TF neemt iets af; het aantal studentleden neemt fors af (30%). De markt 

van potentiële studentleden is vrij groot, maar de studenten hebben al een scala van activiteiten 

bij de eigen universiteit of hogeschool waaraan kan worden deelgenomen. Vroeger waren er 

meer actieve studentleden. 

# De suggestie wordt gedaan een groep KIVI NIRIA TF op te richten bij LinkedIn en/of 

Facebook. 

4. Financieel Jaarverslag 2010 en verslag kascommissie 

Het verslag is bij een aantal mensen al ter beschikken en er worden exemplaren uitgereikt. 

Volgens Jaap Das is er weinig te melden, hetgeen betekent dat alles goed loopt. Er is de 

vraag naar de betekenis van CFBI: Centrale Fonds Buffer (centrale bank van KIVI 

NIRIA). Opgemerkt wordt dat het beleid zou moeten zijn: interen op vermogen: 

duurdere dingen doen. Voorstel i.v.m. minder studentenleden: agressiever werven: 

feestje, dasspeld. Eerste binnen te halen: fysici onder de KIVI NIRIA leden. Opdracht 

aan nieuwe bestuur vanuit de vergadering: tering naar de nering zetten, met de klemtoon 

op tering. 

Verslag Kascommissie door Fokke Tuinstra: de Kascommissie heeft een brief met haar 

bevindingen opgesteld. De commissie is uitstekend ontvangen door Jaap Das. Er is 

steeksproefsgewijs gecontroleerd en men heeft het oordeel van een uitstekende 

verzorging van de financiën. 

5. Benoeming kascommissie 

De kascie is samengesteld (F. Tuinstra, J. van der Veen) Reservelid is hr. H. van Dam.

 Verkiezing bestuursleden 
Er is een voorstel voor het nieuwe bestuur. Dit voorstel wordt algemeen aanvaard.Coen Groen, 

als nieuwe voorzitter voor drie jaar neemt het voorzitterschap over van Jan Verhoeven en dankt 

hem en de andere oudbestuursleden, Jaap Das, penningmeester, Coen Groen, secretaris en de 

studentleden voor het bestuur over de afgelopen periode.  

7. Activiteiten van de afdeling in 2011 

Enkele excursies waaraan gedacht wordt zijn de volgende:: 



# Rhoden (Optica) 

# Shell A’dam (oppervlakte fysica 

#  KEMA Anhem 

# Blue Gene IBM (Lofar) 

# Lab windtunnels NO Polder 

# Euro control 

# IRI Dlft 

# RIVM 

Men merkt op dat bedrijven bij de excursies graag onge mendsen willen zien. 

Men kan een lunchlezing vooraf organiseren bij de universiteiten. 

Een bezoek aan Urenco kan bemiddeld worden door …  

Na vijf jaar kan weer een bezoek gebracht worden aan de Marine te Den Helder 

Shell Rijswijk? 

Westerbork, AGOR, Mageneetlab, NXP 

Kijken in ledenlijst verschaft de kortste weg naar directeur! 

8. Bestuursbeleid 

# Best doen voor aandacht onder studenten HBO: taak studentleden 

# Band NNV versterken 

# Doel blijft: netwerken, tijdens excursies en minisymposium 

Enige discussie ontstaat naar aanleiding van de vraag uit de vergadering of TF waardevrij 

handelt of dat zij een mening mag hebben. Als professionele vereniging kan men altijd studies 

over aparte onderwerpen publiceren, maar TF houdt zich aan feiten en verkondigt geen 

meningen. 

9. Rondvraag en Sluiting 

Er zijn geen punten voor de rondvraag, behalve een uitgesproken dankwoord door Fokke 

Tuinstra aan het oude bestuur. 

De voorzitter sluit de vergadering om 14: 25, onder dankzegging aan … van het Teylermuseum 

voor het beschikbaar stellen van deze prachtige locatie en voor de goede verzorging. 

 


